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Protokoll från Enskede-Årsta-Vantörs 
(EÅV), Skarpnäcks och Farstas 
gemensamma råd för 
funktionshinderfrågor 

Närvarande: 
  
Lennart Almqvist - (Autism & Aspergerföreningen i Stockholm)  

Lena Nisula Wester - (SRF - Synskadades Riksförbund Stockholms stad)  

Rolf Eriksson - (FSDB - Förbundet Sveriges Dövblinda Stockholm och Gotland) 

Frånvarande: 

Parisa Piran (Attention) 

Beatrice Kolijn - (DHR - Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet – 

Stockholmsavdelningen)  

Anton Ullvin - (FHDBF - Föreningen för Hörselskadade och Döva barn med 

Familjer)  

Anne Mondotter - (SRF - Synskadades Riksförbund Stockholms stad) 

 

 
Tjänstepersoner: 

Joanna Millares Rosell, enhetschef vid administrativa avdelningen 

Agga Mirota Haglund, Biträdande avdelningschef vid social omsorg vuxen 

Gustav Hjorth Tegman, utredare och sekreterare för rådet för 

funktionshinderfrågor 

 

Tidpunkt: 

10:00–12.00 
 

Plats: Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning, Slakthusplan 8A 
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Lennart öppnar mötet. 

 
2. Val av protokolljusterare och tid för justering av 

protokollet 
 
Lena och Rolf justerar. Inom en vecka efter att sekterateraren 
har skickat ut protokollet.  
 

3. Genomgång av föregående protokoll 
 
 

4. Information och punkter från Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsförvaltning 

 
Joanna presenterar resultat i tertialrapport 2. Rådet undrar 
hur tillgänglighetsslingan i Årstaskogen ser ut/fungerar? 
Joanna återkommer med svar på status för slingan.  

Rådet undrar hur det kommer sig att frågan kring 
tillgänglighet i den allmänna miljön, vad gäller parkvägar, byte 
av parkbänkar osv. fortfarande är aktuell år 2024? 

Rådet undrar om arbete med information om värme bara är 
en aktivitet hos Farsta? Joanna svarar att alla förvaltningar 
arbetar med frågan men att de inte tar upp allt som de arbetar 
med i verksamhetsplan.  

 

 

Joanna informerar om den digitala fixartjänsten i Enskede-
Årsta-Vantör. En digital fixartjänst på den stadsövergripande 
funktionen för teckenspråk på medborgarkontoret i Rågsved 
är tillsatt. Ett antal invånare har tagit del av stödet.  

Rådet undrar om det finns liknande funktion för äldre? 

Rådet menar att många äldre har svårt att hantera 
förändringar i applikationer och på datorer. Rådet skulle 
önska att det ställdes krav på de som utvecklar tekniken att 
beakta funktionshinderperspektivet.  

Agga uppger att det infördes fixartjänst för äldre för många år 
sedan och att funktionen numer är en del av linjearbetet.  

Finns möjlighet till fysiskt stöd för personer under 65 år? 
Förvaltningen undersöker saken och återkopplar svar.  
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Joanna er återkoppling kring frågan om säkra meddelanden 
och berättar att det krävs möjlighet till bank-id. Joanna uppger 
att förvaltningen inte vet hur tjänsten fungerar i praktiken och 
rådet önskar att vi testar tekniken. Rådet föreslår att Gustav 
skickar ett mail till Anne och frågar om hon vill pröva tekniken 
via säkra meddelanden och sedan prövar hur tekniken 
fungerar.  

 

Gustav stämmer av den nya rutinen kring tjänsteutlåtanden 
som nu prövats sedan förra sammanträdet. Rådet uppger att 
de svarar om de känner att de har något att bidra med. 
Rutinen är ny och vi bestämmer att vi fortsätter att utvärdera 
den under året. 

 

Gustav presenterar förslag på indikatorer och eller aktiviteter 
till verksamhetsplan 2025 utifrån de fokusområden som rådet 
valde vid föregående sammanträde. Mer arbete kring 
indikatorer/aktiviteter kommer att ske vid nästkommande 
sammanträde som också består av work-shop.  

 

Gustav presenterar det färdiga förslaget kring 
insiktsutbildning. Rådet undrar om de som går utbildningen 
kommer att få prova på hur det är att ha nedsättning på något 
eller några sinnen och det kommer det att få göra.  

 
5. Anmälningsärenden/Övrigt 

Rådet har en fråga kring utbildning till nya ledamöter?  

Vid förra sammanträdet bestämdes att nuvarande ledamöter 
inte ska erbjudas någon utbildning men om önskemål finns så 
går det att ordna. Detsamma gäller om det kommer en ny 
ledamot till nuvarande råd, då bör frågan ställas till den 
personen.  

Rådet har en fråga kring MR-programmet, vad var syftet med 
programmet och behövdes det? 

Programmet syftar till att ge alla stadens verksamheter 
vägledning i att säkerställa mänskliga rättigheter i sina 
respektive verksamheter.  

Rådet har synpunkter på rådsorganisationen och menar att 
det kan vara svårt att få en överblick när nämnderna har 
gemensamt råd.  
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Vi bestämmer att frågan kan adresseras vid nästkommande 
sammanträde då också representanter från Skarpnäck och 
Farsta kommer att delta.  
 
Lennart meddelar att han inte kommer att kunna närvara vid 
nästkommande sammanträde.  

 

 

Sammanträdet avslutas  

Lennart avslutade mötet.  
 
Nästa sammanträde är den 21 oktober 

 

 

Protokoll justerat 2024-10-10 

 

Lena Nisula Wester
Ledamot

Rolf Eriksson
Ledamot
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